
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 23 września 2020 r. 

- Liczba obecnych na zebraniu – 41 

- Uprawnionych do głosowania – 40 – przedstawiciele klas: 1a, 1b, 1c, 1d, 1e, 1f, 2b, 2c, 2d, 2e, 2f, 3a, 3b, 3c, 

3d, 3e, 3f, 4a, 4c, 4d, 4f, 5a, 5b, 5c, 6a, 6b, 6c, 6d, 6e, 6g, 6i, 7a, 7b, 7c,7d, 7e, 7f, 7g, 8a, 8b, 8c, 8e, 8f 

Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu. 

Porządek Zebrania: 

1. Spotkanie rozpoczęło się przedstawieniem ustępującego Zarządu Rady Rodziców, planu zebrania oraz 

prośbą o aktualizacje danych i dopisanie się nowych przedstawicieli. 

1. Następnie Joanna Jakubowska pokrótce omówiła sprawozdanie z działalności Rady Rodziców za rok 

szkolny 2019/2020 (sprawozdanie zostało uprzednio przesłane do przedstawicieli klas drogą 

mailową). 

2. Skarbnik Rady Rodziców, Anna Perzyńska, omówiła sprawozdanie finansowe Rady Rodziców za rok 

szkolny 2019/2020 (sprawozdanie zostało wcześniej wysłane do wszystkich drogą mailową). Saldo 

na koniec 31 sierpnia 2020 r. wynosi 114299,78 zł W związku z pandemią nie wszystkie wydatki 

przewidziane w preliminarzu zostały zrealizowane. Dlatego też Rada Rodziców w czerwcu 

zdecydowała o przeznaczeniu wyższej niż zazwyczaj kwoty na nagrody dla uczniów na koniec roku 

szkolnego. Uczniowie otrzymali karty do Empiku o wartości 50 zł. 

Po przedstawieniu sprawozdań przeprowadzono głosowanie za ich przyjęciem. Wszyscy jednogłośnie 

zagłosowali za przyjęciem dokumentów. 

4. Przeprowadzono tajne głosowanie w sprawie wyboru nowego Zarządu Rady Rodziców. W skład 

komisji skrutacyjnej weszli Dorota Wawrzyniak-Szewczyk oraz Michał Szymczak. W wyniku 

głosowania członkami nowego Zarządu jednogłośnie zostali: 

Przewodniczący Zarządu Rady Rodziców – Joanna Jakubowska 

 Zastępca Przewodniczącego – Paweł Zimiński 

 zastępca Przewodniczącego – Jakub Wądołowski 

 Sekretarz – Ewelina Olender 

 Zastępca Sekretarza – Grzegorz Mańko 

 Skarbnik – Anna Perzyńska 

 Zastępca Skarbnika – Olaf Wojak 

 Członkowie Zarządu – Beata Łacny, Robert Ścisłowski 

 

Informacje dotyczące głosowania: w głosowaniu wzięły udział 42 osoby uprawnione do głosowania 
(niektórzy reprezentują dwie klasy), wydano 42 karty do głosowania, oddano 40 ważnych głosów. 
 

Uchwałą nr 1/9/2020/21 Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 82 został powołany nowy Zarząd Rady 

Rodziców.  

5. Omówiono prośbę o pomoc w zorganizowaniu fotografa na ślubowanie klas pierwszych. 

Reprezentant klasy 1b poinformował jednak na zebraniu, że przedstawiciele naszej szkoły 

zaproponowali rozwiązanie – pani Kinga Dworakowska,  wychowawca klasy 1e, zajmie się 

filmowaniem i fotografowaniem wydarzenia. 



6. Następny poruszono temat kluczyków do szafek oraz stanu samych szafek. W efekcie zamieszania 

wynikającego z pandemii nie zwrócono ok. 250 kluczy. Dlatego też niektórzy uczniowie zostali 

poproszeni we wrześniu o dorobienie zapasowych kluczy. Niestety, część zamków jest już zniszczona, 

w związku z tym pan Mariusz Oleksiewicz, pracownik techniczny szkoły, złożył podanie do RR 

o sfinansowanie zakupu 25 nowych. W drodze głosowania zdecydowano o zakupie droższych, 

lepszych zamków. Koszt zakupu wyniesie 573 zł. 

Niestety również spora część szafek jest zniszczona, głównie te dla klas 4-6. Wystosujemy prośbę do 

Pani Dyrektor o wymianę szafek na nowe. Pojawiła się również propozycja wymiany zamków na 

zamki szyfrowe. Zasięgniemy w tym temacie opinii pana Oleksiewicza. Ponadto zaproponujemy, aby 

powstał regulamin dotyczący wydawania kluczy, który uwzględniałby pokrycie kosztów wyrobienia 

kluczyków w razie ich nieoddania na koniec roku szkolnego. 

7. Przeprowadzono głosowanie w sprawie Planu Profilaktyczno-Wychowawczego. 40 osób było za 

przyjęciem planu, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

8. Poruszono temat złożenia do Pani Dyrektor wniosku o wsparcie uczniów, którzy z powodu 

kwarantanny lub zaostrzeń wynikających z zaleceń zdrowotnych wynikających z pandemii nie mogą 

chodzić do szkoły. Musimy poznać kwestie prawne oraz techniczne, które wpływają na podjęcie 

decyzji w sprawie nauczania zdalnego dla uczniów, którzy musieli pozostać w domu. Zgodę na 

nauczanie zdalne musi wyrazić Mazowiecki Kurator Oświaty, GIS oraz organ prowadzący, tj. Urząd 

Dzielnicy Bemowo. Anna Perzyńska zaproponowała napisanie wniosku i przesłanie go do RR celem 

akceptacji. 

9. W związku z otrzymaniem informacji od rodziców o nieprzestrzeganiu przez część nauczycieli okresu 

przejściowego w klasach 4, poprosiliśmy przedstawicieli tych klas o zabranie głosu. Część rodziców 

stwierdziła, że okres przejściowy jest respektowany ale jeden z przedstawicieli był zaskoczony tym, 

że klasy czwarte miały mieć luźniejszy wrzesień. 

10. Następnie głos zabrał Michał Szymczak, który przedstawił sytuację związaną z intensyfikacją ruchu 

wokół szkoły wynikającą z rozpoczęcia budowy bloku obok szkoły. Wykonawca inwestycji zastosował 

się do wszystkich zaleceń Urzędu Dzielnicy i wystosował pomysł na zmianę organizacji ruchu, tzn. 

przesunięcie przejścia dla pieszych w stronę ul. Górczewskiej. Z pewnością nie ma zgody na 

sygnalizację świetlną koło szkoły,  która wg przepisów nie ma uzasadnienia w tym miejscu. 

W ramach zwiększenia bezpieczeństwa dla uczniów na przejściu dla pieszych gmina zaproponowała 

zatrudnienie osoby na stanowisku Stopka. Niestety, zanim rozpoczniemy poszukiwania osoby na 

powyższe stanowisko, musimy doprecyzować szczegóły i warunki zatrudnienia. 

11. Anna Perzyńska przedstawiła wniosek pani pielęgniarki o sfinansowanie zakupu artykułów 

medycznych do apteczki szkolnej. W drodze głosowania jednogłośnie zdecydowano przyznać środki 

na zakup wyposażenia apteczki zgodnie  otrzymaną listą. 

12. W związku z brakiem możliwości realizowania akcji „Lekki tornister” ze względu na pandemię, klasy 

pierwsze otrzymały od wychowawców propozycję zakupu do swoich klas szafek lub półek na 

podręczniki. Część klas takie szafki już miała. Klasa 1d wystosowała prośbę do RR o sfinansowanie 

ich zakupu na kwotę 400 zł a 1a, która już szafki nabyła, poprosiła o refundację zakupu na kwotę 300 

zł. Ostatecznie zdecydowano, że wszystkie klasy pierwsze, które nie posiadają szafek bądź półek, 

otrzymają wsparcie finansowe na ich zakup. Musimy się zorientować, czy klasy drugie i trzecie 

również nie potrzebują szafek i czy ewentualnie można je wstawić w salach. Na następnym zebraniu 

RR poprosimy przedstawicieli klas drugich i trzecich o przedstawienie sytuacji. 



13. Następnie Joanna Jakubowska przeczytała pismo od pani Dyrektor. Poruszono w nim m.in.  

- prośbę o nieprzypinanie rowerów i hulajnóg do drzew i płotu.  

- Pani Dyrektor poinformowała o znacznej dewastacji mienia szkoły. Wg statutu uczeń, który 

dokonuje zniszczenia, zostanie pociągnięty do odpowiedzialności. W związku z 

funkcjonującym w szkole monitoringiem nie ma problemu z odnalezieniem sprawcy 

dewastacji. W ubiegłym roku szkolnym uczniowie, którzy dokonali zniszczeń, ponieśli 

konsekwencje tego czynu. Postanowiono o przesłaniu maila do wszystkich rodziców w celu 

przypomnienia, że za wszelkie akty wandalizmu  będą wyciągane konsekwencje a 

funkcjonujący w szkole monitoring umożliwia odnalezienie sprawców. 

- Zostaliśmy poinformowani o dużym poborze maseczek ochronnych przez uczniów. Pani 

Dyrektor poprosiła RR o ich zakup oraz przypomnienie rodzicom o konieczności 

zaopatrzenia dzieci w maseczki we własnym zakresie. RR zdecydowała, że nie sfinansuje 

zakupu maseczek do szkoły. Spróbujemy się natomiast zwrócić do Agencji Rezerw 

Materiałowych o udostępnienie tych środków ochrony zdrowia. 

- Otrzymaliśmy prośbę o przekazywaniu informacji szkole o przebywaniu na kwarantannie, 

- Raz w miesiącu będzie odbywać się spotkanie online między nauczycielem przedmiotu a 

daną klasą. Wkrótce pojawi się stosowny harmonogram. 

14. Głos zabrał pan Roman Łukasik, który wystosował prośbę o umieszczenie składu środka 

dezynfekującego obok dystrybutora, ponieważ niektóre, powszechnie używane środki do 

dezynfekcji mają w składzie substancje wywołujące poparzenia. Ponadto poprosił o złożenie 

wniosku do Pani Dyrektor o zniesienie nakazu noszenia maseczek ochronnych w szkole. Przedstawił 

w tym celu swoje argumenty. Po wysłuchaniu wypowiedzi pana Romana oraz wypowiedzi kilku 

uczestników spotkania, którzy podważyli zasadność wniosku lub trafność przedstawionej 

argumentacji odbyło się głosowanie za wnioskiem do Pani Dyrektor. Wyniki głosowania są 

następujące: 5 osób było za, 22 osoby przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu (kilka osób opuściło 

zebranie przed głosowaniem). Wniosek został odrzucony. 

15. Olaf Wojak poprosił o poinformowanie uczniów, że w przypadku zgubienia maski ochronnej mogą 

wejść do szkoły i poprosić w recepcji o jej wydanie. Niektórzy o tym nie wiedzą. 

16. Poprosimy również rodziców klas 1-3, aby w obecnej sytuacji nie gromadzili się w holu i w 

przedsionku, ale oczekiwali na dzieci przed szkołą. 

Na zebraniu RR nie zdążyliśmy poruszyć tematu stołówki szkolnej ani wybrać reprezentanta ds. komisji 

żywieniowej.  Sprawa ta została rozstrzygnięta drogą mailową. Pan Mariusz Bugalski zgłosił się na 

przedstawiciela RR, który będzie kontrolował pracę stołówki.  

Protokół sporządziła: Ewelina Olender 

Grzegorz Mańko 


